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Aan het college van burgemeester en wethouders van Laarbeek en de griffier.

Donderdag 22 augustus ’19 willen wij als PNL graag gebruik maken van het vragenhalfuurtje n.a.v. het 
artikel in Eindhoven Dagblad van 15 augustus 2019 met als kop ‘Zorgwinsten in Peelregio onder de loep’.

Volgens het ED is voor de peelgemeenten inzichtelijk welke zorgaanbieders in de regio (peelgemeenten) 
actief zijn en wat hun omzet in 2017 en 2018 was. Dit naar aanleiding van een landelijk onderzoek waaruit 
blijkt dat een aantal aanbieders extreem hoge winsten behaalt.
Volgens het ED is voor de peelgemeenten inzichtelijk welke zorgaanbieders in de regio actief zijn en wat hun 
omzet in 2017 en 2018 was.

Vragen:
Kunnen deze gegevens (namen +omzet) openbaar worden gemaakt? Gaat de gemeente Laarbeek – evenals 
de gemeente Gemert-Bakel  – onderzoeken in hoeverre de winstmarges ‘normaal’ zijn en of deze rechtmatig 
zijn verkregen?
Zo nee waarom niet?
Zo ja hoe en binnen welke termijn wordt dit dan gerealiseerd?

Verder blijkt uit hetzelfde persbericht dat de jaarrekeningen van gecontracteerde zorgaanbieders niet 
gecontroleerd worden? Volgens gemeente Gemert-Bakel heeft het gezamenlijk loket hiervoor geen capaciteit 
omdat het alleen al voor jeugd- en WMO-taken met 200 aanbieders te maken heeft. Ook zou de bestuurlijke 
aanbesteding een controle niet nodig maken.
Het wordt voor de gemeenteraad zo wel erg moeilijk om haar controlerende taak goed uit te kunnen voeren.
Vragen:
Klopt het dat de jaarrekeningen van gecontracteerde zorginstellingen in de Peelgemeenten niet worden 
onderzocht?
Wat zijn daar volgens uw college de redenen voor?
Wordt hierdoor de controlerende taak van de gemeenteraad op ‘kostbare en hoge ‘ zorgkosten erg moeilijk 
zo niet onmogelijk gemaakt?
Is de samenwerking in Peelverband niet juist bedoeld om ook dit soort taken goed en professioneel uit te 
kunnen voeren?
Hoe worden we als gemeenteraad meegenomen om deze moeilijke controlerende taak goed te kunnen 
vervullen om zo de zorgkosten transparant te maken en ook de rechtmatigheid hiervan te kunnen toetsen?

Graag vernemen wij de antwoorden op bovenstaande vragen tijdens de raadsvergadering van donderdag 22 
augustus 2019.

Met vriendelijke groet

Fractie PNL. 


